

The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半

電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk www.hhyc.org.hk

26 April 2024

Dear Members

Leo Wealth Steering the Course Women's Sailing Festival in May

We extend a warm invitation to celebrate the **Leo Wealth Steering the Course Women's Sailing Festival** in May. As proud supporters of this initiative by <u>World Sailing</u>, we are thrilled to mark the fourth year of this global event. The festival aims to inspire more women and girls to embrace the world of sailing.

Event Details:

Date: 21-26 May 2024

Venue: Hebe Haven Yacht Club

- **Activities**: Join us for a week filled with exciting on-water and off-water activities. Experience sailing on our J/80 boats, attend inspiring talks by local female sailors, and enjoy family-friendly events like Girl's Night with water sports and crafts, Family Bingo & e-sailing, plus loads more.
- Highlight: The Leo Wealth Steering the Course Open Women and Girls Champ Regatta will take place on 25 May. Women from Hong Kong and The Greater Bay Area will compete, and everyone is invited to the prize-giving party at the Garden Bar.

We encourage all members to participate and invite their families, friends, and colleagues to be part of this fun-filled program. For more information, visit https://hkwc.org.hk or scan the QR code below.



Best regards,

Don Johnston

Commodore

The Hebe Haven Yacht Club Limited







The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半

電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk www.hhyc.org.hk

5月份 Leo Wealth Steering the Course 女性航海節

尊貴的會員:

本會誠邀您加入我們並參與即將於五月份舉行的 Leo Wealth Steering the Course 女性航海節。

作為<u>世界帆船組織</u>的支持機構,我們熱切地宣布此全球性的節日至今已踏入第四年。此慶典旨在讓 更多的女性和女孩參與水上運動,為帆船運動的發展打開一片新天地。

活動詳情:

• 日期: 2024年5月21-26日

• 地點:白沙灣遊艇會

• 内容:活動週包括各樣海上及非海上活動,例如以 J/80 龍骨船航海、由本地資深航海員主持的分享講座、適合一家大小參與的「女性之夜」、水上運動試玩項目及手工藝工作坊、家庭賓果及模擬航海等,活動既多元化亦應有盡有。

• **亮點**:全港女子公開帆船錦標賽將於 5 月 25 日舉行。香港區及大灣區的女性選手將有份角逐是次比賽殊榮,任何人士均歡迎參與當天於花園酒吧舉行的頒獎儀式。

我們鼓勵所有會員與家庭成員及良朋摯友結伴同行,一起參與是次盛事。如欲索取更多詳情,歡迎瀏覽會所網站 hhyc.org.hk 或掃描以下二維碼。





Don Johnston

白沙灣遊艇會會長

2024年4月26日



